

6 August/août 2022



Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Scholarship Presentations Présentations de bourses d'études

Kiwanis Club of Westfort



The Club recently welcomed this year's Scholarship winners to a celebration dinner. Honorees are, left to right: guest speaker Michaela

Coccimiglio, honorees Chloe Gysen, Brooke Ailey, Kaitlyn Jones, Quinn Leschuk, Adam Tassone and guest speaker Gianni Mascarin. In the second picture, Committee Chairman Scott Harris is presenting a scholarship award to Laina Akervall.

These students are going on to post-graduate studies in social work, forensic chemistry, mathematics, teaching, and engineering. The work of Kiwanis is focused on children and youth, and we are pleased to support these young graduates as they pursue a new phase in their education.

Kiwanis Club of

Club Kiwanis de Westfort

Le club a récemment accueilli les gagnants de bourses scolaires de cette année à un diner de célébration. Les

invités sont, de gauche à droite: la conférencière invitée Michaela Coccimiglio, les lauréats Chloe Gysen, Brooke Ailey, Kaitlyn Jones, Quinn Leschuk, Adam Tassone et l'autre conférencier invité Gianni Mascarin. Sur l'autre photo, le responsable du comité Scott Harris présente une bourse d'études à Laina Akervall.

Ces étudiants poursuivront leurs études en travail social, en chimie médico-légale, en mathématiques, en enseignement et en génie. Le travail du Kiwanis est concentré sur les enfants et la jeunesse, et nous sommes heureux de soutenir ces jeunes gradués alors qu'ils passent à une nouvelle étape de leur éducation.



Casa Loma



The 26th annual scholarship luncheon was held at Casa Loma in Toronto on June 7, 2022, after a two-year absence due to Covid. Attending were many Kiwanians, faculty members from the eleven participating high schools, Kiwanis Key Club advisors from the East York, Casa Loma, Kingsway/Humber and Mississauga Kiwanis Clubs plus family and friends of the 14 scholarship winners.

KCCL thanks the Kiwanis Foundation of Canada for its continuing financial support, through the Matching Scholarship and Mel Osborne Scholarship programs. Mike Young from the East York Kiwanis Club attended the luncheon as the Kiwanis Foundation Ambassador.

KCCL annually awards a \$1,500 Key Club scholarship to every Greater-Toronto area high school with a graduating Key Club member enrolling in post-secondary studies. The 2022 recipients were:

Alain Lai – A Y Jackson
Secondary School
Emma He – Father John
Redmond Catholic Secondary
School
Salvatore Furfaro – Harbord
Collegiate Institute
Fatima Sharipova – Marc
Garneau Collegiate Institute
Bilal Alvi – Martingrove
Collegiate Institute
Ruth Tesfahun – Parkdale
Collegiate Institute
Helena Xu – St Francis Xavier
Secondary School
Martina Mesic – St Joseph
Secondary School

Club Kiwanis de Casa Loma

Le 26^e
déjeuner
annuel pour
la remise de
bourses
d'études a



eu lieu au Casa Loma, Toronto, le 7 juin 2022, après deux années d'absence en raison de la COVID. Plusieurs Kiwaniens, enseignants des onze écoles supérieures participantes, conseillers des Club K d'East York, Casa Loma, Kingsway/Humber Valley, et Mississauga, plus des membres des familles des 14 récipiendaires de bourses.

KCCL remercie la Fondation canadienne du Kiwanis pour son soutien financier continu par les programmes de bourses d'études appariées et Mel Osborne Scholarship. Mike Young, du club Kiwanis d'East York, était de la rencontre à titre d'Ambassadeur de la Fondation.

KCCL remet annuellement une bourse d'études Club K de 1 500 \$ à chaque école supérieure du Greater-Toronto qui a un membre de son Club K qui gradue et qui s'inscrit à des études post-secondaires
Les récipiendaires 2022 étaient:

Alain Lai – A Y Jackson
Secondary School
Emma He – Father John
Redmond Catholic Secondary
School
Salvatore Furfaro – Harbord
Collegiate Institute
Fatima Sharipova – Marc
Garneau Collegiate Institute
Bilal Alvi – Martingrove
Collegiate Institute
Ruth Tesfahun – Parkdale
Collegiate Institute

Lillian Ong and Laura Vu – York Memorial Collegiate Institute

KCCL awards a \$1,500 scholarship to each high school at which a club member is on the faculty. KCCL President-Elect, Suzana Greenaway, is Principal of Thistletown Collegiate Institute. Brianna Alleyne was awarded the scholarship.

The Club also awards three special scholarships:
The \$2,000 John C Bird Music Scholarship, in memory of Past President, John Bird, who was a cornerstone of the Canadian music industry. Caitlin Terrell, a talented singer from Rosedale Heights School of the Arts, was the winner and performed at the event.

The \$1,500 Nick Di Donato Hospitality Scholarship, honouring the CEO of the Liberty Entertainment Group, which manages Casa Loma. The recipient was Cyrus James.
The \$1,500 Mark Brogden Business Scholarship, in memory of our long-time Treasurer and Past President. The winner was Kimberley Caday from Parkdale Collegiate Institute.

The Kiwanis Club of Casa Loma congratulates these outstanding young women and men, who have provided great leadership and service to their schools and community in keeping with the Kiwanis spirit.

Following is the link to the award photos:
<https://kiwanisclubcasaloma.ca/annual-key-club-scholarship/>

**Kiwanis Club of
Elmira**

Helena Xu – St Francis Xavier Secondary School
Martina Mesic – St Joseph Secondary School
Lillian Ong and Laura Vu – York Memorial Collegiate Institute

KCCL remet une bourse de 1 500 \$ à chaque école supérieure dont un membre du club est enseignant. La Présidente élue de KCCL Suzana Greenaway, est la directrice du Thistletown Collegiate Institute. La bourse a été accordée à Brianna Alleyne.

Le club accorde aussi trois bourses d'études spéciales:
Une bourse John C. Bird Music Scholarship au montant de 2 000 \$, en mémoire de l'ancien Président John Bird, qui était un pilier de l'industrie canadienne de musique. Caitlin Terrell, une talentueuse chanteuse de la Rosedale Heights School of the Arts, a été la gagnante et elle s'est produite pendant l'activité.

La bourse Nick Di Donato Hospitality Scholarship au montant de 1 500 \$, en hommage au PDG de Liberty Entertainment Group, qui administre le Casa Loma. Cyrus James en a été le récipiendaire.

La bourse Mark Brogden Business Scholarship au montant de 1 500 \$, en mémoire de notre Trésorier pendant de très nombreuses années et ancien Président, a été présentée à Kimberley Caday du Parkdale Collegiate Institute.

Le club Kiwanis de Casa Loma félicite ces remarquables jeunes femmes et hommes qui ont démontré un grand esprit leadership et de service à leurs écoles et communauté en gardant l'esprit du Kiwanis

Les photos sont disponibles sur le lien suivant:



The Kiwanis Technological Education Academic Award is presented to an

outstanding Technological Education student who not only displays a high level of skill in technology courses but also maintains an overall average of 80%. This year's recipient is Justin Martin. Justin successfully completed his electrical co-op placement at Gosen Electric in Waterloo. Gosen highly respected Justin's work ethic and skills and has offered for him to stay employed with them for the summer, and hopefully beyond. His talents do not end with electrical. It seems that any hands on task Justin takes on, he conquers. He processes things faster than others seem to, problem solves until he is happy with the result and it works perfectly. He seems to be driven by a constant desire to learn and get better. It is this pride in his work that is going to make him incredibly successful in the future.

The W.B. HILL—Scholarship is awarded to an outstanding student who has not only participated in the EDSS music program, but has also participated in extracurricular activities. This year's recipient is Christian Economides.

As well as being a member of the Kiwanis club of Elmira, Bill Hill had a strong interest in music and wished to foster this interest in young people. Christian has deservedly earned this distinction. He is an exceptional performer who achieved high marks in his Guitar courses. He was also a very strong teacher's aide for me in the classroom - helping other students and inspiring them musically. Congratulations

<https://kiwanisclubcasaloma.ca/annual-key-club-scholarship/>

Club Kiwanis de Elmira

La récompense Kiwanis Technological Education Academic Award



est présentée à une étudiant remarquable en Éducation technologique qui non seulement démontre un haut niveau d'habilité dans les cours de techno, mais qui aussi maintient une moyenne générale de 80%. Le récipiendaire de cette année est Justin Martin. Justin a réussi avec succès son *electrical co-op placement* chez Gosen Electric à Waterloo. Gosen a hautement apprécié l'éthique de travail de Justin et son habilité en lui offrant un emploi pour l'été, et peut-être pour plus longtemps. Ses talents ne se limitent pas à l'électricité. Il semble que toute tâche sur laquelle il met la main réussit. Il change les choses plus vite que les autres semblent le faire, résout les problèmes jusqu'à ce qu'il soit satisfait du résultat et travaille très bien. Il semble avoir un constant désir d'apprendre et de s'améliorer. C'est cette fierté dans son travail qui le mènera vers un avenir à succès.

La bourse W.B. HILL est accordée à un étudiant remarquable qui a non seulement participé au programme de musique EDSS, mais qui a aussi participé à des activités parascolaires. Le récipiendaire de cette année est Christian Economides. En plus d'être membre du club Kiwanis d'Elmira, Bill Hill avait un grand intérêt pour la musique et souhaitait partager cet intérêt chez les jeunes

Christian on your musical accomplishments and the achievement of this award.

The Kiwanis Canadian Foundation Award recognizes and supports a deserving student in pursuit of education, high personal goals and community responsibility. This year's recipient is Alyssa Ratthe. Alyssa has actively been involved in many sports and activities within and outside of the walls of EDSS. She is a super hard worker who not only has embraced many opportunities for employment but has also volunteered many hours to her community. Alyssa's contributions have earned her top recognition by the Kiwanis Foundation. Congratulations Alyssa.

personnes. À juste titre, Christian a gagné cette distinction. Il est un artiste-interprète exceptionnel qui a obtenu des notes élevées dans ses cours de guitare. Il m'a aussi été un très bon assistant de cours dans la classe – en aidant les autres étudiants et en les inspirant musicalement. Félicitations Christian pour tes réalisations musicales et l'obtention de cette récompense.

The Kiwanis Canadian Foundation Award recognizes and supports a deserving student in pursuit of education, high personal goals and community responsibility. This year's recipient is Alyssa Ratthe. Alyssa a été activement impliquée dans de nombreux sports et activités autant à l'intérieur qu'à l'extérieur des murs de l'EDSS. Elle est une grande travailleuse qui n'a pas seulement saisi de nombreuses occasions d'emploi, mais qui a aussi donné de nombreuses heures de bénévolat à sa communauté. Les contributions d'Alyssa lui ont mérité la plus haute reconnaissance de la Fondation canadienne du Kiwanis. Félicitations Alyssa.

Kids Need Kiwanis
Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

[519-304-3638] [office@kfcdn.org] [www.kfcdn.org]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:Unsubscribe%20newsletter@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!